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[Ministeren for kulturelle anliggender.] 
søgelser, der foregår i øjeblikket, godtgør, 
at der er behov for flere bevillinger til de 
formål, som fondene dækker, er det givet, 
at regeringen er parat til at fremkomme 
med forslag, der dækker de nødvendige 
behov for videnskaben. 

Hermed sluttede spørgsmålet, og spørge- 
tiden var dermed til ende. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg af 17 medlemmer til et udvalg an- 
gående forslag til lov om ændringer i lov om 
brandvæsenet i købstæderne og på landet. 

Valgt blev: Eigil Schytt, Andreas Hansen, 
Aage Hauskov, Herløv Larsen, Otto Mørch, 
Axel Ivan Pedersen, Søgaard, Tastesen, 
Ejner Kristensen, A. Chr. Andersen, Eng- 
gaard, Skov Thulesen, Adolph Sørensen, 
Asger Jensen, Vestergaard Poulsen, Jens 
Peter Jensen (Agerskov) og Morten Lange. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden (sidste) behandling af forslag til 
folketingsbeslutning om Danmarks ratifikation 
af den under 12. september 1964 i København 
undertegnede konvention om Det internatio- 
nale Havundersøgelsesråd. 

(Første behandling af forslaget til folke- 
tingsbeslutning (nr. XVIII) findes i tidenden 
sp. 3459). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Sagen sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Forslaget til folketingsbeslutning 
vedtoges enstemmigt med 109 stemmer. 

Formanden: Der vil nu blive givet uden- 
rigsministeren meddelelse om denne ved- 
tagelse. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om ci,,n- 
dring af lov vedrørende personlig skat til kom- 
rriizinen. (Om ophævelse af beskatning Med lig- 
ningsprocent).- 

(Første behandling af lovforslaget (nr. 54) 
findes i tidenden sp. 2032, udvalgets be- 
tænkning i tillæg B. sp. 267). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. - 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 
om dets overgang til tredje behandling sattes 
til forhandling under ét. 

Ingen bad om. ordet. 

Lovforslagets §§ 1 og 2 og dets overgang til 
tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
går direkte til tredje behandling uden for- 
nyet udvalgsbehandling. Hvis ingen gør 
indsigelse imod dette forslag, betragter jeg 
det som vedtaget. (Ophold). Det er ved- 
taget. , 1 /  

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til lov om afgift ' 
for ekspedition af udstykningssager. 

(Lovforslaget (nr. 130) findes i tillæg A. 
sp. 2025, fremsættelsen i tidenden sp. 32.83). 

Lovforslaget sattes til forhandling. ' 

Teichert: Jeg finder anledning til at takke 
den højtærede landbrugsminister, fordi det 
foreliggende lovforslag er formet så tydeligt 
og enkelt og uden mange dikkedarer. Da, 
det er ledsaget af så mange og gode be.- 
mærkninger til tydeliggørelse af meningen 
med det, finder jeg i hvert fald ingen anled- 
ning til at gøre ret mange bemærkninger. 
. Det stigende antal udstykningssager, som 

vi står over for med den udvikling, vi er 
inde i, har bevirket en stadig stigning i 
udgifterne til matrikelvæsenet. Det er der- 
for, landbrugsministeren har. fundet det 


